
PROTOKÓŁ Nr 16/12
z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik

w dniu 18 grudnia 2012r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pan Jan Zduniewicz - Przewodniczący Rady Gminy

W  związku  z  usprawiedliwioną  nieobecnością  Przewodniczącego  Komisji  Pana
Lucjana  Kożuchowskiego  obradom  przewodniczył  Pan  Władysław  Stankiewicz  –
Wiceprzewodniczący Rady Gminy, członek Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XIX  sesji  Rady
Gminy:
(1) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na 2013r.
(2) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2013-2025
(3) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r. 
(4) w  sprawie  współdziałania  z  innymi  gminami  w  zakresie  wspólnego

przeprowadzania i udzielania zamówienia na odbiór i zagospodarowanie odpadów
komunalnych. 

(5) w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi i stawki tej opłaty. 

(6) w sprawie terminu,  częstotliwości  i  trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi. 

(7) w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
Gminy Mielnik.

(8) w sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz określenie terminu i miejsca składania deklaracji. 

(9) w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli
nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych
oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za
gospodarowanie odpadami na rzecz gminy.

(10)w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzanie ścieków na
terenie gminy Mielnik.

(11)w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. 

(12)w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin
Regionu Puszczy Białowieskiej.

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2013r.
3. Sprawy różne.
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Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik omówiła projekt budżetu gminy na 2013r. 
Zapoznała radnych z procedurą uchwalania budżetu określoną w uchwale Nr XXXV/158/10
Rady Gminy Mielnik z dnia 29 września 2010r.

Członkowie Komisji Finansowo-Budżetowa zapoznali się z treścią opinii o projekcie budżetu
gminy  na  2013r.  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich  i  Komisji
Rozwoju Gospodarczego.

(w zał. na str...........prot.)

W dyskusji nad budżetem głos zabrali:

Pan Jan Zduniewicz zapytał o planowane wydatki na radę gminy.

Pani Skarbnik poinformowała, że w 2012r. wydatki te wyniosły 135 tys.zł.,  na rok 2013
zaplanowano 138 tys.zł.

Pan Władysław Stankiewicz zaproponował zamrożenie lub obniżenie diet radnych.

Pan Jan Zduniewicz
W odniesieniu do wniosków zawartych w opiniach komisji Pan radny stwierdził, że chodzi tu
zapewne o zatrudnienie pielęgniarki środowiskowej. Pan Wójt sprawdzi jaka jest możliwość
współpracy w tej dziedzinie z ZOZ. Jeśli chodzi o transport zbiorowy, to trzeba to rozwiązać
na  poziomie  powiatu,  należy  rozmawiać  ze  Starostą  aby  spotkał  się  w  tej  sprawie  z
przedstawicielami wszystkich gmin.

Pan Sekretarz Gminy
Ministerstwo  Skarbu  przekazało  5  PKS  Marszałkowi  Województwa,  a  Marszałek  poza
powołaniem w UM właściwego departamentu, nic więcej w tej sprawie nie zrobił. Pan Poseł
Tyszkiewicz  zobowiązał  się,  że  zwróci  się  do  Marszałka  o  zorganizowanie  spotkania  ze
Starostą i podjęcie działań w tej sprawie. Sama gmina nie jest w stanie zająć się tym tematem.

Pan Jan Zduniewicz
PKS mógłby wozić dzieci do szkoły i byłoby wówczas taniej, ale godziny dowożenia byłyby
sztywne.  Komisja  powinna  zwrócić  się  do  Wójta  aby  skontaktował  się  ze  Starostą  i
Marszałkiem w celu rozwiązania problemu z komunikacją.

Pani  Skarbnik  Gminy udzieliła  odpowiedzi  na  pytania  radnych  dotyczące  środków  na
dofinansowanie  parafii,  na  drogi  gminne,  drogi  dojazdowe  do  łąk,  spłaty  kredytów  i
wysokości odsetek.

Pan Stefan Troc
Ludzi drażni zatrudnienie Pana Twardowskiego. Zdaniem Pana radnego nie powinniśmy mu
płacić tak dużych pieniędzy i trzeba wypowiedzieć tę umowę.
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Pan  Jan  Zduniewicz stwierdził,  że  trudno  jest  ocenić  wymierne  efekty  promocji,  Pan
Twardowski w świecie kajakarzy jest znaną postacią.

Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2013r.
Komisja zgłosiła następujące wnioski do Wójta Gminy:

1) podjęcie działań w sprawie rozwiązania problemu transportu zbiorowego na terenie
gminy,

2) wystąpienie  z wnioskiem do Dyrektora SP ZOZ o przywrócenie etatu pielęgniarki
środowiskowej w Mielniku,

3) rozważenie sprzedaży jednego z autobusów szkolnych (będącego w gorszym stanie
technicznym) a w zamian zakupienie nowego, mniejszego autobusu,

4) zmniejszenie wydatków na promocję,
5) wdrożenie  programu  oszczędnościowego  w  wydatkach  na  radę  gminy  poprzez

łączenie posiedzeń komisji.
(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(2).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2013-2025.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(3).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(4).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie wspólnego przeprowadzania
i udzielania zamówienia na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Stefan Troc zapytał o jakie wyliczenia oparto propozycję stawki za śmieci. Jak oceniono
koszty funkcjonowania systemu. Stwierdził, że nie można wcześniej ustalić stawki, bo brak
jest danych.

Pan Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień w tej sprawie. Stwierdził, że przetarg pokaż nam
ile będą kosztowały śmieci.
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Komisja 3 głosami za i 3 głosami przeciw nie zajęła stanowiska do projektu uchwały
w sprawie  wyboru  metody ustalania  opłaty za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  i
stawki tej opłaty. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Stefan Troc zaproponował, aby śmieci były odbierane częściej, dwa razy w miesiącu lub
co tydzień.

Pan Sekretarz Gminy wyjaśnił, że częstotliwość odbierania śmieci została ustalona w 
regulaminie  utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik, stąd też w obecnej 
uchwale nie można tego ująć inaczej niż w obowiązującym regulaminie.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(7).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(8).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz określenie terminu i miejsca składania deklaracji. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(9).

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że system gospodarowania odpadami obejmuje tylko
osoby fizyczne, górne stawki opłat są dla podmiotów gospodarczych.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli
nieruchomości,  którzy  pozbywają  się  z  terenu  nieruchomości  nieczystości  ciekłych  oraz
właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie
odpadami na rzecz gminy.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 1(10).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzanie ścieków na
terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(11).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  6 radnych,  pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(12).

Komisja  nie  zajęła  stanowiska  do  projektu  uchwały  w  sprawie  powierzenia
reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Komisja zdecydowała o przełożeniu na następne posiedzenie punktu w sprawie opracowania
planu pracy Komisji na 2013r.

Do punktu 3.

W sprawach różnych nie zabierano głosu..

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: 

Elżbieta Szymańska
 

Wiceprzewodniczący Rady

Władysław Stankiewicz


